
Hazugságnak nevezte Farkas Dániel kabinetvezető a közösségi médiában megjelent állításokat

Valótlan hírek terjednek az új buszpályaudvarról
KISKUNHALAS Hazugságnak 
nevezte Farkas Dániel, a kis
kunhalasi városháza kabinet
vezetője a közösségi médiá
ban terjedő állításokat, misze
rint nem férnek be a buszok és 
nem kapta meg a szükséges 
engedélyt az új halasi buszpá
lyaudvar. A  kabinetvezető sze
rint jelenleg is zajlik a haszná
latbavételi engedély elbírálása.

Teljesen új buszpályaudvar 
épült Kiskunhalason a régi 
központi buszállomás helyén, 
amelyet elbontottak. A  Te
rület- és Településfejlesztési 
Operatív Program támogatá
sával a városban megvalósult 
komplex közlekedésfejlesztési

beruházás -  amelyre félmilli
árd forintot kapott a halasi ön- 
kormányzat -  keretében új ke
rékpárutak, parkolók épültek, 
valamint több száz millió fo
rint értékben valósult meg a 
korszerű központi új buszpá
lyaudvar és környezetének a 
megújítása.
 -  A  használatbavételi enge
dély iránti kérelem benyújtá
sa az illetékes hatóság részére 
megtörtént. Az ingatlanra vo
natkozó hasznosítási szerző
dést, amely a további működ
tetés jogi alapját képezi, Kis
kunhalas Város Önkormány
zata a Volánbusz Zrt. részére 
megküldte. Az új buszpálya Folyamatban van a használatbavételi engedély elbírálása Fotó: P. Á.

udvar rendeltetésszerű hasz
nálatának elindítása -  a hasz
nálatbavételi engedély ren
delkezésre állását követően 
-  az állami busztársaság fel
adata. Kiskunhalas Város Ön- 
kormányzata a kivitelezéshez 
kapcsolódó, projektben vállalt 
kötelezettségeit teljesítette - 
tudatta közleményében az ön- 
kormányzat.

A közlemény kitér arra is, 
hogy hazug híresztelések jelen
tek meg az elmúlt időszakban 
az elkészült új buszállomás
sal kapcsolatban. Farkas Dá
niel, a kiskunhalasi városhá
za kabinetvezetője érdeklődé
sünkre elmondta, hogy valót

lan az az információ, hogy nem 
férnek be a buszok az új busz
állomás megállóiba, hazugság
nak nevezte azt a híresztelést 
is, hogy nem kapott engedélyt 
az új buszpályaudvar.

- A Volánbusz Zrt. a terve
zés óta részt vett a projektben, 
minden tervet ismertek, több 
próbát is tartottak a már fizi
kailag elkészült buszpályaud
varon, ahol probléma nem me
rült fel - közölte a kabinetveze
tő, aki kitért arra is, hogy jelen
leg is folyamatban van a hasz
nálatbavételi engedély elbírá
lása, eddig kisebb, szinte kizá
rólag adminisztrációs jellegű 
problémák merültek fel. P. Á.
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